
P R O T O K Ó Ł Nr 1/2019 

z odbytego wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy; 
- Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 
- Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska 
w dniu 18 marca 2019 r. 
(protokół Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego) 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 830, a zakończono o godz. 1200 

Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko - Przewodniczący Komisji. 
Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła 
Pan Piotr Szmidt 
Pani Ewelina Droździel- Szykuła 
Pan Adam Flaga 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pan Adam Kozyra 
Pracownicy Urzędu Gminy: 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
- Koordynator ds. sportu 
- Elżbieta Kłyż, Piotr Nogas, Anna Romaszko. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku i stwierdzenie quorum 
3. Informacja na temat sytuacji w zakresie kultury fizycznej i sportu oraz rozwoju kultury 

/w gminie i szkołach/ 
4. Sprawy różne 
5. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji pan Tomasz Michałuszko. 

Następnie stwierdził, że na stan 5 członków komisji obecnych jest 4. 

Ad. 2. Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

Na posiedzenie komisji przybyła Katarzyna Słota 

Ad.3. Pan Adam Kozyra przedstawił sprawozdanie z wykonanych w 2018 r. i planowanych 

wydarzeń sportowych w Gminie Adamów. 

Przedstawił osiągnięcia sportowe młodzieży szkolnej oraz mieszkańców sołectw naszej 

gminy na zawodach sportowych lokalnych i ogólnokrajowych. 

Pani Elżbieta Kłyż i pani Anna Romaszko - przedstawiły informację na temat rozwoju 

i działalności kulturalnej na terenie gminy. 

Pani Elżbieta Kuźma i pan Adam Flaga przedstawili rozwój działalność sportowej 

i kulturalne w swoich szkołach. 



Pan Jan Kawałko zapytał, czy planowany jest strajk w szkołach. 

Dyrektorzy szkół odpowiedzieli, że w obecnej chwili nie strajkują. W Szkole Podstawowej 

w Szewni Górnej nie ma związków zawodowych, a w Szkole Podstawowej w Suchowoli ma 

być rozdana ankieta. Po uzyskaniu wyników ankiety podjęta będzie decyzja. 

Ad. 4. Sprawy różne. 

Wójt przedstawił pisma od mieszkańców gminy w sprawie; 

- budowy drogi w Suchowoli-Kolonia, (zadanie nie jest ujęte w budżecie gminy na 2019r.) 

- pozyskania terenów pod drogę do Żyznowa, (pierwotna cena zakupu działki została 

podwyższona więc zakup został wstrzymany) 

- budowy wodociągu w miejscowości Adamów do działek położonych przy drodze 

wojewódzkiej. 

W dyskusji podjęto tematy; 

- wskazania działki do przekształcenia na cele budowlane w sołectwach - termin wskazania 

działek do 30.04.2019r., 

- podjęcia działań w sprawie budowy drogi z Kaczórek do Bondyrza. 

- pokrycia kosztów noclegów dla młodych sportowców wyjeżdżający na mistrzostwa za 

granicę - komisja jest za partycypacją w kosztach. 

- podjęcia działania w zakresie budowy drogi powiatowej w Szewni Dolnej. 

- podjęcia działania w zakresie przywrócenia działalności Posterunku Policji w Adamowie -

Komisja popiera działania w zakresie odtworzenia Posterunku Policji w Adamowie. 

Ad. 5. Pan Tomasz Michałuszko zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 


